
WEST ASIA 西亚

Blue Mosque
Sultan Ahmed Mosque, known as the Blue Mosque by many tourists 
because of its bluish interior, is the most important mosque of Istanbul 
that stands next to the Byzantine Hippodrome in the old city centre. It 
was built by the Ottoman Sultan Ahmed I between 1609 - 1616, facing 
Hagia Sophia in order to compete with it.

蓝色清真寺
土耳其著名的蓝色清真寺，原名苏丹艾哈迈德清真寺，凭其蓝色瓷砖的唯美
设计广受世界游客的热爱。与拜占庭赛马场坐拥旧城区中心，这座伊斯坦堡
标志建筑于1609年在阿赫迈特苏丹命令下修建，目的是打造一座媲美圣索菲
亚大教堂的清真寺，以证明他作为伊斯兰教信徒的虔诚。
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Hot Air Balloon (Optional)Hot Air Balloon (Optional)

DAY 1 Depart from KLIA

DAY 2 Arrive in Istanbul - 291km - Bolu
- / Local Lunch / Hotel Dinner

Istanbul City Tour (I)
Discover the historical sites of Istanbul, beginning with the 
Roman Hippodrome where Horse Chariot races were held in 
Constantinople. Then, visit the Blue Mosque, a historical mosque 
which was named after its interior design with surrounding blue 
tiles. A must-see iconic site of Turkey is up next—the imposing 
Hagia Sophia. Admire its sheer beauty and be inspired by its 
magnificent frescoes depicting Islam and Christianity together 
side by side.

After lunch, transfer to Bolu.

DAY 3 Bolu - 363km - Sereikochisar - 160km - 
Cappadocia

Hotel Breakfast / Local Lunch / Hotel Dinner

Stop for a glimpse of the 2nd largest lake in Turkey—Tuz 
Golu—one of the world’s largest hypersaline lakes located at 
Sereflikochisar.

Cappadocia Tour (I)
Visit the Underground City, which was inhabited during the 
times of invasion to hide the local population. Be mesmerized 
by masses of sprawling tunnels and small cave rooms which 
were constructed right beneath the land of the living. 

Check into Cappadocia hotel and have dinner.

DAY 4 Cappadocia
Hotel Breakfast / Local Lunch / Dinner Show

Cappadocia Tour (II)

Optional Tour: 
Hot Air Balloon ride (USD 260/ pax)
Discover the magical beauties of Cappadocia from the air 
on early morning with the Hot Air Balloon tour. (It is subject to 
availability and appropriate weather conditions)
and Jeep Safari Tour (USD 110/ pax)
One of the best way to enjoy the cappadocian landscape 
are with jeeps, you get enough adventure, fun and view of 
the terrains along the journey.
Prices are provided by local suppliers and subject to change without 
prior notice. If your order can’t be fulfilled, you may request for a full 
refund.

Start the day by visiting the Avanos Village to appreciate 
the Turkish art of carpet-weaving. Next, sightsee at the awe-
inspiring Goreme Open Air Museum, a natural landscape 
complex showcasing the finest rock-cut churches with beautiful 
frescoes. Drop by at the Pigeon Valley for a photo stop.

At night, adjourn to a Cave restaurant for a captivating Belly 
Dance & Turkish Folklore show.

DAY 5 Cappadocia - 615km - Pamukkale
Hotel Breakfast / Local Lunch / Hotel Dinner

Visit the Jewelry Center to discover various precious and 
natural stones from different parts of the world.

Pamukkale Tour
Stroll along the Ruins of Hierapolis before proceeding to the 
picturesque Cotton Castle, a magical and spectacular natural 
phenomenon created by deposits from the thermal waters that 
tumble down the mountain over thousands of years, forming a 
myriad of pools.

DAY 6 Pamukkale - 200km - Kusadasi  
Hotel Breakfast / Local Lunch / Hotel Dinner

Ephesus Tour
Visit Leather Outlet Center and enjoy a live Fashion Show. Next, 
head to the Ruins of Ephesus from the lower entrance, walk 
past the ruins of Vedius Gymnasium, the Arcadian Way and 
admire the Great Amphitheatre. Venture through the Marble 
Road to the iconic Library of Celsius. This magnificent façade 
remains glorious until today. Discover the remains of The 
Brothel, Hadrian’s Temple, Trojan Fountain and Baths.

Spend the rest of the night at Kusadasi.

DAY 7 Kusadasi - 400km - Bursa
Hotel Breakfast / Local Lunch / Hotel Dinner

Bursa City Tour
Head to Bursa, the former capital of the Ottoman Empire 
and a UNESCO World Heritage site. Visit the impressive Grand 
Mosque, built with two towering minarets and 20 domes.

Proceed to the Silk Market for some authentic local products.

DAY 8 Bursa - 153km - Istanbul
Hotel Breakfast / Local Lunch / Hotel Dinner

Istanbul City Tour (II) 
Enter Topkapi Palace (Topkapi Sarayi), the residence of 
Ottoman sultans for nearly four centuries and a premier must-
see attraction in Istanbul. Next, head to Spice Bazaar (Egyptian 
Bazaar) local product shop, where spices in a thousand 
varieties, seeds and herbal products are sold, you can also find 
charcuterie and dried nuts and fruits. 

DAY 9 Istanbul / Depart for home
Hotel Breakfast / Asian Lunch / Local Dinner

Istanbul City Tour (III)
Hop on a Bosphorus Private Cruise to explore the magnificent 
city of Bosphorus and its iconic bridge. Once the cruise ends, 
we will wrap up this unforgettable journey with some retail 
therapy at the famous Grand Bazaar and Taksim Square 
before heading to the airport for your flight back home.

DAY 10 Arrive home
Arrive home with sweet memories.

I haven’t been everywhere, but it’s on my list.
- Susan Sontag

*Notes: The itinerary flow will be reversed when flying with other airlines instead of Turkish Airline.  
*附注：若乘搭土耳其航空以外的航空公司，旅游流程将改由逆向进行。



TURKEY
土耳其

Istanbul
伊斯坦布尔

Kusadasi
库萨达斯

Pamukkale
帕莫卡莱

Bolu
博卢

Bursa
布尔萨

Cappadocia
卡帕多西亚

IN
OUT

第1天 从吉隆坡国际机场出发

第2天 抵达伊斯坦布尔 - 291公里 - 博卢
- / 道地午餐 / 酒店晚餐

伊斯坦布尔游览 (I) 
探索伊斯坦布尔的历史遗迹；游览当年举行君士坦丁堡马战车赛的罗马
竞技场后，参观历史悠久的蓝色清真寺，以其室内设计采用蓝色瓷砖而
得名。另一个不容错过的土耳其标志，圣索非亚清真寺。观赏其纯粹的美
丽，惊叹那描绘着伊斯兰教与基督教的壁画有多扣人心弦。

午餐后，驱车前往博卢。

第3天
博卢 - 363公里 - 谢雷夫利科奇希萨尔
- 160公里 - 卡帕多西亚

酒店早餐 / 道地午餐 / 酒店晚餐

途中停在土耳其第二大湖，位于谢雷夫利科奇希萨尔的图兹湖照相留影。
它以盛载世界最高盐份和高原环绕而闻名。

卡帕多西亚 (I)
造访地下城，主要用于入侵时当地人口躲避迫害。在这片土地下，有着许
多相互贯通的隧道和洞穴房间。

入住您舒适独特的洞穴酒店和享用晚餐。

第4天 卡帕多西亚
酒店早餐 / 道地午餐 / 民俗表演与晚餐

卡帕多西亚 (II)

自费项目: 
热气球 (260美元/位)
体验乘坐备受欢迎的热气球升空鸟瞰令人叹为观止的景观（视乎天气
状况而定）

以及 吉普车之旅 (110美元/位)
乘坐4x4车辆驶过卡帕多西亚的美景山谷。

注释：价格由当地供应商提供，其价格将根据货币兑换率而有所有更改。
如预订不成功将全额退还。

今天，您将到阿瓦诺斯村庄参观地毯编织艺术。接下来，继续参观格雷梅
露天博物馆，其岩石历经风化切割形成了千姿百态的岩石教堂和住处。途
中在鸽子谷稍作停留拍照留念。

晚上，特别安排您到窑洞餐厅享用晚餐及观赏肚皮舞和民俗舞蹈表演。

第5天 卡帕多西亚 - 615公里 - 帕姆卡莱(棉花堡)
酒店早餐 / 道地午餐 / 酒店晚餐

参观珠宝中心，了解更多来自世界各地的天然宝石。

棉花堡之旅
步行游览希拉波利斯遗址后，前往如诗如画的棉花堡。它是如此神奇又
壮丽的自然景象，由数千年来山上倾泻而下的温泉水沉积形成无数的温
泉水池。

第6天 帕姆卡莱(棉花堡) - 200公里 - 库萨达斯
酒店早餐 / 道地午餐 / 酒店晚餐

游览以弗所
前往皮革直销中心参观及欣赏现场时装秀后，继续游览以弗所遗址。从
较低的入口处开始，步行在大理石路径，沿途经过维迪乌斯体育馆废墟、
阿卡迪亚纳街和露天剧场。随后，来到标志性的塞尔苏斯图书馆，其外观
仍保持着原始样貌。最后，再看看妓院遗址，哈德良神庙，特洛伊喷泉和
浴场。

今晚，在库萨达斯入住酒店。

第7天 库萨达斯 - 400公里 - 布尔萨
酒店早餐 / 道地午餐 / 酒店晚餐

布尔萨之旅
前往布尔萨，是前奥斯曼帝国的首都现已被列入世界文化遗产处之一。接
着参观具有塞尔柱风格的大清真寺。屋顶上的20个小圆顶以及精湛的书
法艺术是它特别之处。

最后到拥有无数丝绸产品的丝绸市场。您也可购买此游不可错过的道地
土产。

第8天 布尔萨 - 153公里 - 伊斯坦布尔
酒店早餐 / 道地午餐 / 酒店晚餐

伊斯坦布尔游览 (II)
入内参观托普卡帕宫，已有四个世纪之久的奥斯曼帝国苏丹们的主要居
所，更是伊斯坦布尔不容错过的景点。接下来，在香料市场（埃及市场）的
土产店购买土耳其传统的各种香料、土耳其软糖、肥皂、乳酪、干果等应
有尽有。

第9天 伊斯坦布尔/启程回国
酒店早餐 / 亚式午餐 / 道地晚餐

伊斯坦布尔游览 (III)
登上博斯普鲁斯私人游船，穿越在博斯普鲁斯海峡及观望其标志性的大
桥。船游结束后，在大巴扎和塔克西姆广场享受最后一分钟的购物乐趣。
随后，送往机场搭乘航班飞往家园。

第10天 抵达家园
带着甜蜜回忆抵达家园。

以弗所遗址以弗所遗址

吉普车之旅

地下城地下城



Cotton CastleCotton Castle

STAY 留宿 LOCATION 地点 HOTEL 酒店 RATED 等级

1Night 1晚 Bolu 博卢市 Hampton Hilton Hotel 汉普顿希尔酒店 4* or similar 4* 或同级

2Nights 2晚 Cappadocia 卡帕多西亚 Cappa Villa Cave Hotel 卡帕岩洞别墅酒店 Hand-picked Hotel 精选酒店

1Night 1晚 Pamukkale 帕姆卡莱 Lycus River Thermal Hotel 莱克斯河温泉酒店 5* or similar 5* 或同级

1Night 1晚 Kusadasi 库萨达斯 Marina Hotel 滨海酒店 4* or similar 4* 或同级

1Night 1晚 Bursa 布尔萨 Aloft Hotel 雅乐轩酒店 Hand-picked Hotel 精选酒店

1Night 1晚 Istanbul 伊斯坦布尔 Isfanbul Holiday Home Hotel 伊斯坦布尔度假屋及套房酒店 4* or similar 4* 或同级

*Complimentary Wi-Fi services in hotel lobby. (In-room Wi-Fi subject to hotel availability)  *酒店大厅均提供免费无线网络。（客房网络服务则因酒店而异）

HIGHLIGHTS 行程亮点

	Blue Mosque 	 	 蓝色清真寺
	Hagia Sophia	 	 圣索菲亚大教堂

•	 Tuz Gölü (Lake Tuz)	 •	 图兹湖
	Underground City	 	 地下城
	Goreme Open Air Museum	 	 格雷梅露天博物馆
	Hierapolis & Cotton Castle	 	 希拉波利斯&棉花堡
	Ephesus	 	 以弗所古城遗址
	Grand Mosque	 	 大清真寺
	Topkapi Palace	 	 托普卡帕宫
	Bosphorus Private Cruise	 	 博斯普鲁斯私人游船

•	 Spice Bazaar & Grand Bazaar	 •	 香料市场与大巴扎

 Note: Entrance tickets are included.	  注释：已包含入门票

ACCOMMODATIONS 住宿

Bosphorus CruiseBosphorus CruiseGrand Mosque, BursaGrand Mosque, BursaBelly DanceBelly Dance

• Cave Restaurant with Belly Dance Show
Note: Specific restaurants mentioned will be replaced, 
if closed for private functions.

• 洞穴餐厅与肚皮舞表演

注释：如以上特定餐馆因私人活动关闭将�以其他餐馆替代

MEAL PLAN 餐饮安排

Number of Meals:
Lunch - 8
Dinner - 8

餐饮数量:
午餐 - 8
晚餐 - 8

快来聊一聊

Travel Essentials:
Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least 
six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been 
acquired.
Travel Insurance - It’s essential that you take out a comprehensive travel insurance before 
travel.

Terms & Conditions:
1. 	 Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
2. 	 AVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to 

unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force 
majeure.

3. 	 AVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in 
any media where such information may be presented; AVSB reserves the right to make 
corrections as required.

4. 	 Every person participating in AVSB’s tours shall travel at his/her own risk. AVSB shall not be 
held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or 
changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.

5. 	 For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit https://www.applevacations.
my/web/terms.php

6. 	 All pictures shown are for illustration purpose only.
Note: AVSB refers to Apple Vacations Sdn. Bhd.

旅行必备:
护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起)，并且取得必要的签证和准证。
旅游保险 - 出发前，建议您购买全面的旅游保险。 

条规:
1.	 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动，恕不另行通知。
2.	 若出现无法预测的特殊情况,特别是在旅游旺季期间，蘋果旅遊将保留更改或取消行程的权利。
3.	 若蘋果旅遊的宣传手册或任何传播媒介，出现任何形式的印刷失误或遗漏，本公司一概不负责，并且保

留更正的权利。
4.	 每位参与蘋果旅遊团的成员，必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如：交通延

误/取消、天气、疾病、示威、战争等等)，因而引发额外支出的问题，蘋果旅遊一概不负责，旅客需自
行负责额外的费用。

5.	 详情条规，请参阅单据背页或浏览 https://www.applevacations.my/web/terms.php
6.	 以上图片仅供参考，请以实物为准。 

欧美团 - 附加条规:
1.	 所有行程以英文讲解为主。若有需要，将提供简单的中文或粤语翻译。
2.	 三人房-房内第三名住客的床褥，将以折叠式为准。(仅限于欧洲及其他国家行程)
3.	 三人房均以两张双人床为准，恕不添加折叠式床褥。(仅限于美国行程，唯夏威夷除外)
4.	 三人房均以折叠式床褥为准，仅供两位成人及一位小孩 (十二岁以下)。若三位成人入住，则须

订购两间客房并填补差价。(仅限于全南非洲行程，唯肯亚与摩洛哥除外)
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West Tours - Additional Terms & Conditions:
1.	 Tours are conducted in English, with simple translations in Mandarin or Cantonese if 

required.
2.	 Triple Room - the third person shall be based on a roll-away bed. (Applies to itineraries 

of Europe & Other Countries)
3.	 Triple Room is based on two double beds. (Applies to America itineraries, except 

Hawaii)
4.	 Triple Room only allows 2 Adults and 1 Child, with a roll-away bed for the child. For 

3 adults, two rooms will be required, with one person paying the Single Supplement. 
(Applies to South Africa itineraries only, except Kenya & Morocco)


